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Št. zapisnika: 06/22-24 

Ljubljana, 7. 11. 2022 

Zapisnik 6. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 

Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 

Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:30. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. JZS opravila in realizacija sklepov 
3. Poročila in realizacija sklepov 

3.1. Poročilo predsednika 
3.2. Poročilo tajnika 
3.3. Poročilo blagajnika 
3.4. Poročilo katastra 
3.5. Poročilo JRS 
3.6. Poročilo službe za varstvo jam 
3.7. Poročilo službe za izobraževanje 
3.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
3.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
3.10. Poročilo službe za šport 
3.11. Poročilo službe za jamski turizem 
3.12. Poročila članov predsedstva 

4. Nadzorni odbor 
5. Razno 
 
Ad. 1 
Nekoliko popravljen dnevni red (brez sprejema zapisnikov zadnjih dveh sej) je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Nismo obravnavali. 

 

Ad. 3 

Predsednik: 

Projekt čiščenja vodnjakov je v teku. Vsi so opremljeni z varovalno ograjo, prvi del čiščenja bo končan 

do konca meseca. 

Dogovarja se za sestanek JRS z novim vodstvom Uprave za zaščito in reševanje. 



Prvi podpredsednik je dobil nalogo dogovoriti se za sestanek na Ministrstvu za okolje. 

 

Tajnik: 

Ni poročila. 

 

Blagajnik: 

Stanje: 36.703,49 € 

JK Kamnik je predčasno vrnil posojilo. Plačuje račune za vrednotenje. Plačal je zavarovanja vozil, nekaj 

opreme JRS, najemnino za Kočo Petra Skalarja. Sestal se je z nadzornim odborom. 

Dobili smo pregled stroškov in prihodkov Koče Petra Skalarja v letu 2022 do danes. 

 

Kataster: 

Vrednotenje zaključeno, večina računov tudi že prejeta in plačana. 

Počasi bo potrebno zamenjati kopirni stroj. Vodja katastra bo zbral ponudbe. 

 

JRS: 

V DZRJSR Domžale so imeli promocijo v arboretumu Volčji Potok. RC LJ je organiziral delavnico PP. RC 
VE je organiziral kondicijski pohod. Člani JRS so se udeležili enega od modulov tečaja Odnosi z 
javnostmi. 
Potapljači in ETP so v Bilpi končali izobraževanje modul 5. 
 

Varstvo jam: 

JK Novo mesto in JK Krka so skupaj očistili 3 jame. 

 

Izobraževalna služba: 

Ni poročila. 

 
Varnostno tehnična služba: 

Poročilo je podal Rehar. Trije so se po nekaj treningih udeležili tekmovanja Singing Rock Steel na 

Češkem. Udeleženci so bili večinoma profesionalci, nastopali pa so posamezno in v skupinah. Ugotavlja, 

da bi morali precej več trenirati in biti "bolje" opremljeni. Morda bi se služba za šport pozanimala, če 

je to športna panoga. 

Naknadno je poročilo poslal tudi Staut, a je povzeto že zgoraj. 

 

Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Hrvati (HGSS) pripravljajo prijavo na predvsem potapljaški projekt Interreg z 20% soudeležbo. Sklep o 
prijavi je soglasno sprejet. 
 

Sklep 017/22-24: Predsedstvo soglaša s pripravo prijave na projekt z okvirnim imenom Krepitev 
zmogljivosti in izboljšanje čezmejnega sodelovanja HGSS in JRS s ciljem izboljšanja izvajanja akcij 
reševanja iz potopljenih jamskih objektov in drugih vodnih objektov. 

 
Za pripravo projekta moramo kriti svoj del stroškov za projektno nalogo – 300 €. 
 

Sklep 018/22-24: Predsedstvo soglaša s kritjem dela stroškov projektne pisarne za pripravo projekta 
Interreg v višini 300 €. 

 



Služba za šport: 

Ni poročila. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Sašo Finžgar je bil na srečanju jamarjev v Samoborju. Na kongres v maju bi lahko povabili tudi jamarje 

iz sosednjih držav. 

 

Ad. 5 

Predsednik NO se je srečal z blagajnikom glede pregleda financ zadnjih 10 let. 

Robert Rehar je opozoril, da že nekaj časa ne delamo oz. dobivamo pregleda zadolžitev in prejete pošte. 

 

Ad. 6 

Delovna akcija na Kaninu je bila zaradi vetra predčasno zaključena. 

Slavnostne seje JKNM, na katero smo vabljeni, se bosta udeležila predsednik in morda vodja JRS. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:15. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


